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PROTOKÓŁ Nr 81  

z obrad LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 29 listopada 2023 roku 

 

 

Obrady LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec odbyły się 29 listopada 2023 r. w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Rusiec i trwały od godz. 1550 do godz. 1715. 

 

Obradom LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rafał Rabenda – przewodniczący Rady 

Gminy Rusiec. 

 

O terminie LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie wraz                                   

z porządkiem obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec – 11 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Bogusławski Bogumił 

2. Chwastowski Adam 

3. Ciężka Aneta 

4. Dziedzic Robert 

5. Wojciech Foręc 

6. Kozieł Wojciech 

7. Rabenda Rafał 

8. Skrzydlewski Paweł 

9. Szczepanik Józef 

10. Szymczak Paweł 

11. Wilczyński Jacek 

 

Nieobecni: 

1. Bartosik Malwina 

2. Bieniek Radosław 

3. Cywiński Andrzej 

4. Wlaźlak Mirosław 
 

/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 
 

W obradach LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

2. Radni Rady Gminy Rusiec  

3. Skarbnik Gminy Aleksandra Bartkowiak 

4. Kierownik GOPS Małgorzata Włodarczyk 

5. Radca prawny Urzędu Gminy Piotr Byczyński 

6.    Pracownicy Urzędu Gminy:  Żaneta Wiśniewska i Renata Matynia 

7. Sołtysi sołectw Gminy Rusiec, których lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec, przyjęcie jej prawomocności. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, dokonał otwarcia obrad LXXXI Sesji Rady 

Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LXXXI Sesję Rady Gminy Rusiec, zwołaną na 

dzień 29 listopada 2023 r. na godz. 1530”. Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad z uwagi 

na obecność 11 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może obradować                            

i podejmować uchwały. 
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Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, przedstawił porządek obrad LXXXI Sesji 

Rady Gminy Rusiec: 

    Porządek obrad LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec: 

1. Otwarcie obrad LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXXVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która odbyła się   

     w dniu 28 września 2023 r. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która odbyła się   

     w dniu 23 października 2023 r. 

6. Przyjęcie protokołu z obrad LXXVIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która odbyła się   

     w dniu 30 października 2023 r. 

7. Przyjęcie protokołu z obrad LXXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która odbyła się   

      w dniu 15 listopada 2023 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) obniżenia wysokości średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku leśnego na 

terenie Gminy Rusiec, 

2) obniżenia wysokości średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

Gminy Rusiec, 

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

4) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, 

5) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy najmu lokalu 

mieszkalnego na okres 2 lat,                                                                                                                                                                         

6) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 

7) nadania imienia Szkole Podstawowej w Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Woli Wiązowej, 

8) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2024 roku, 

9) ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

10) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie 

dożywiania oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielane w ramach wieloletniego 

programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028, 

11) zmieniająca uchwałę nr XXXIX/293/2021 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości                      

i porządku na terenie Gminy Rusiec. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Rusiec o podejmowanych działaniach między 

sesjami. 

10. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji nt. działalności Komisji między sesjami. 

11. Informacja Wójta Gminy Rusiec o podejmowanych działaniach między sesjami. 

12. Informacja Wójta Gminy Rusiec o wykonaniu zgłoszonych wniosków i interpelacji. 

13. Informacja z wykonania Uchwał Rady Gminy Rusiec.  

14. Składanie interpelacji i wniosków na piśmie.  

15. Wolne wnioski i zapytania.  

16. Sprawy różne.  

17. Zakończenie obrad LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem do Rady, czy są 

pytania do przedstawionego porządku obrad. 

Brak pytań. 
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Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda poprosił o przegłosowanie porządku obrad, 

gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania porządek obrad LXXXI Sesji został przyjęty. 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad LXXVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która 

odbyła się w dniu 28 września 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania protokół z LXXVI Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

Punkt 5. Przyjęcie protokołu z obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która 

odbyła się w dniu 23 października 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania protokół z LXXVII Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

Punkt 6. Przyjęcie protokołu z obrad LXXVIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która 

odbyła się w dniu 30 października 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania protokół z LXXVIII Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 
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Punkt 7. Przyjęcie protokołu z obrad LXXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która 

odbyła się w dniu 15 listopada 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania protokół z LXXIX Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

Punkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) obniżenia wysokości średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku 

leśnego na terenie Gminy Rusiec 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda moją propozycją, jako przewodniczącego 

Rady, ale w imieniu wszystkich radnych jest utrzymanie podatku w wysokości z zeszłego roku. Czy 

są inne propozycje? 

Brak  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 10 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 1 radny Kozieł Wojciech 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/496/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie obniżenia wysokości średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku 

leśnego na terenie Gminy Rusiec 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

Radny RGR Wojciech Kozieł Skoro jesteśmy za zerowym podatkiem, to dlaczego obniżamy cenę 

skupu drewna do celów podatkowych? 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda Nie zerowym, ale na poziomie z zeszłego roku. 

Radny RGR Wojciech Kozieł Z zeszłego roku, bo skoro obniżymy cenę, to automatycznie podatek 

spadnie. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda w tym roku widełki zostały podniesione. Czy pani Żaneta 

mogłaby przytoczyć kwoty. 

Specjalista ds. wymiaru zob. pieniężnych Żaneta Wiśniewska w tym roku GUS ustalił cenę drewna 

327,43 zł. Jeśli nie podejmie Rada uchwały o obniżeniu, to kwota zostanie maksymalna, dlatego 

musimy obniżyć kwotę do stawki z roku ubiegłego. 323,18 to kwota GUS z roku ubiegłego. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda Pytania należy zadawać przed głosowaniem. 
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2) obniżenia wysokości średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Rusiec 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda proszę propozycje stawek podatku. 

Radny RGR Bogumił Bogusławski Moja propozycja jest również ta sama, aby pozostawić na 

poziomie roku ubiegłego, czyli obniżyć do kwoty 70,00zł. Kwota podana przez GUS tj. 89,63zł 

natomiast propozycja jest 70 złotych. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda Czy są inne propozycje radnych? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda Głosujemy nad propozycją stawki 70,00 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/497/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie obniżenia wysokości średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego 

na terenie Gminy Rusiec 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda proszę o zadawanie pytań i podanie propozycji stawek do 

uchwały. 

Radna RGR Aneta Ciężka jeśli chodzi o podatki, nie chcemy podwyżek, tak ustaliliśmy, czyli  te 

stawki podatku od nieruchomości zostawiamy na tym samym poziomie, co w zeszłym roku, czyli 

będzie niższa niż rządowa propozycja. Czy pan przewodniczący poda stawki? 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda odczytał stawki podatku: 

Przytoczyłem wartości podatku, które podjęliśmy w dniu 28 listopada 2022 r. Rozumiem, że to są 

propozycje stawek podatku na rok przyszły? Czy są pytania? 

Radny RGR Wojciech Foręc to znaczy, rozumiem, że te podatki pozostają na tym samym poziomie, 

tak? 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda taka padła propozycja pani Anety Ciężkiej. 

Radny RGR Wojciech Foręc Dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/498/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
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4) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda słucham pytań i propozycji do treści uchwały. 

Radna RGR Aneta Ciężka Idąc tym tokiem, którym idziemy, czyli nie podnosimy stawek, proponuję, 

aby stawki na przyszły, 2024 r. zostały na tym poziomie z roku obecnego. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda dziękuję, czy są inne propozycje? 

Brak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/499/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

PRZERWA  16.55 – 17.20 

 

 

5) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy najmu 

lokalu mieszkalnego na okres 2 lat      

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/500/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy najmu 

lokalu mieszkalnego na okres 2 lat      

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

6) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  
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Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/501/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

7) nadania imienia Szkole Podstawowej w Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Woli Wiązowej 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/502/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Woli 

Wiązowej 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

8) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,                        

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie                 

w 2024 roku 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/503/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi                                  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie w 2024 roku 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
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9) ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/504/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

10) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie 

dożywiania oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielane w ramach wieloletniego 

programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA Nr LXXXI/505/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy               

w zakresie dożywiania oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielane w ramach 

wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

11) zmieniająca uchwałę nr XXXIX/293/2021 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Rusiec 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych   Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z powyższym głosowaniem, uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA Nr LXXXI/452/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 29 listopada 2023 roku 

w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXXIX/293/2021 w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Rusiec 

/projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

 

Punkt 9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Rusiec o podejmowanych działaniach 

między sesjami. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda jako przewodniczący RG, po za udziałem w komisjach 

wspólnych, a także stałych RG miałem przyjemność brać udział w odsłonięciu Pomnika Marszałka 

Józefa Piłsudskiego w Woli Wiązowej 

Uroczystości z okazji obchodów Dnia Nauczyciela, uroczystości z okazji obchodów odzyskania 

niepodległości 11 listopada. 

Ponadto wszystkie inne czynności, takie jak dyżury, przypominam że można nie zastać w każdy 

poniedziałek od godz. 13 do 14. 

Czy są jakieś pytania? 

Brak 

 

Punkt 10. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji nt. działalności Komisji między sesjami. 

 

Radna RGR Aneta Ciężka jeśli chodzi o moją komisję oświaty, kultury, spraw socjalnych i ochrony 

zdrowia zwołałam 4 spotkania. Zapoznaliśmy się z dokumentacją pokontrolną z niepublicznego 

żłobka Psotne Stópki, podczas spotkania z współwłaścicielkami. Zapoznaliśmy się z wynikami 

kontroli, zaleceniami pokontrolnymi, poprosiliśmy o ich jak najszybszą realizację. 

Spotkaliśmy się również z kierownik GOPS, celem podsumowania programów, jakie zostały 

zrealizowane na terenie Gminy, mówię tutaj o Programie Operacyjnym Pomoc Żywnościowa oraz 

projekcie CUŚ, czyli Centrum Usług Środowiskowych na terenie Powiatu Bełchatowskiego. Ten 

projekt trwał od 1 maja 2020 do 30 września 2023.  

Na pewno tego programu CUŚ już nie będzie, pani Kierownik złożyła wniosek o uruchomienie 

innego programu Pomoc wytchnieniowa. Natomiast wyniki poznamy w I kwartale 2024r. 

Jeśli chodzi o Bank Żywności, tak potocznie mówiąc, w tej chwili też nie mamy informacji, czy 

będzie kontynuowane, prawdopodobnie też w I kwartale 2024r. dostaniemy taką informację. 

Ustaliliśmy też palny działań na nadchodzący 2024r. 

Ponadto miałam przyjemność brać udział w uroczystościach szkolnych, odsłonięciu Pomnika 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Woli Wiązowej, obchodach Narodowego Święta Niepodległości 

oraz Andrzejkowym Dniu Seniora. 

Zachęcam sołtysów i mieszkańców do informowania mnie o rzeczach, które ich nurtują. Jeśli będę 

mogła, to będę ingerować i pomagać. 

 

Radny RGR Jacek Wilczyński Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Komunalnych 

zebrała się dwa razy wyjazdowo. Było to dokonanie oceny stanu dróg dojazdowych do gruntów 

rolnych na terenie Gminy Rusiec i przedstawienie wniosków, celem ich realizacji. Objechaliśmy 

sołectwa: Mierzynów, Annolesie, Dęby Wolskie, oraz Zalasy i Antonina. To było posiedzenie 

wyjazdowe. 

Kolejna komisja wyjazdowa to była po licznych zgłoszeniach przez mieszkańców gminy o 

zaniedbaniach zwierząt w gospodarstwie rolnym dokonaliśmy czynności kontrolnych. Dziękuję 
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Punkt 11. Informacja Wójta Gminy Rusiec o podejmowanych działaniach między sesjami. 

Wójt GR Damian Szczytowski szanowni państwo przedstawię wykaz inwestycji realizowanych i 

zrealizowanych od czerwca do tego momentu, albo które będą zrealizowane do końca roku. Jest 

tego dużo: 

1. Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Przebudowa sieci wodociągowej w 

miejscowości Pawłów w Gminie Rusiec” – 12 000,00 zł  

2. „Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowościach Wola Wiązowa i Prądzew” – 

230 790,00 zł – na ukończeniu, czekamy na badania wody i odbiory. 

3. „Rozbudowa sieci wodociągowej przy drodze gminnej 101014E Rusiec – Maliniec”- 172 

245,00 zł  

4. „Rozbudowa kanalizacji sanitarnej przy drodze gminnej 101014E Rusiec – Maliniec” – 

297 315,00 zł  

5. „Przebudowa sieci wodociągowej i budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Rusiec” 

(PROW) – 3 261 372,90 zł  

6. „Rozbudowa kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w miejscowości Rusiec”, tzw. 

Osiedle, czyli ul. Kwiatowa, Słoneczna, Spacerowa, Cicha -  3 611 817,00 zł – są 

wykonywane prace odtworzeniowe drogowe, jak również dokumentacja odbiorowa jest na 

ukończeniu. 

7. „Zakup wodomierzy z odczytem radiowym wraz z dostawą” – 76 186,20 zł – realizowane 

przez ZGK 

8. Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Rozbudowa kanalizacji sanitarnej 

przy ul. Wieluńskiej w Ruścu” – 14 000,00 zł   

9. Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „ Budowa odwodnienia ul. Polnej w 

miejscowości Rusiec” – 16 000,00 zł -planowane zakończenie czerwiec 2024 

10. „Przebudowa drogi gminnej nr 101010E w miejscowości Kuźnica” – 275 414,26 zł 

zakończone 

11. „Przebudowa drogi gminnej nr 101017E w miejscowości Rusiec, ul. Polna” – 465 259,53 zł 

zakończone 

12. „Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Rusiec” -Dębina, Dąbrowa Rusiecka – 

2 337 839,47 zł zakończone 

13. „Remonty dróg gminnych na terenie Gminy Rusiec” -Kuźnica, Prądzew I etap, Jastrzębice – 

Antonina,  – 4 356 829,17 zł -zakończone 

14. „Remont drogi gminnej nr 117351E w miejscowości Prądzew” - 706 546,86 zł (II etap) – w 

tej chwili realizowane-planowane zakończenie koniec grudnia 

15. „Remonty dróg powiatowych na terenie Gminy Rusiec” -ul. Dąbrowskiego, Wola Wiązowa – 

4 352 382,57 zł – jestem zadowolony z wykonanych prac, tym bardziej że powiat nie dołożył 

do tych inwestycji – ani do realizacji ani do projektów 
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16. Remont drogi gminnej Nr 101018E w miejscowości Rusiec ul. Konopnickiej – 120 000,00zł -

planowane zakończenie 15 grudnia 

17. „Przebudowa drogi gminnej nr 103008E w miejscowości Jastrzębice dokumentacja 

projektowo – kosztorysowa”  35 000,00 -wykonanie dokumentacji -złożony wniosek na 

realizację Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg-od drogi powiatowej w stronę mostu 

18. Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Przebudowa drogi wewnętrznej w 

miejscowości Bolesławów” - 17 000,00 zł -planowane zakończenie w tym roku 

19. Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Przebudowa drogi wewnętrznej przy 

ul. Kolejowej w miejscowości Rusiec” –39 975,00zł -planowane zakończenie czerwiec 2024r. 

20. Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Jastrzębice dokumentacja projektowo – 

kosztorysowa – 15 500,00 zł  

21. Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Leśniaki -dokumentacja projektowo – 

kosztorysowa – 14 000,00 zł -planowane zakończenie 15 grudnia 

22. Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Pawłów - dokumentacja projektowo – 

kosztorysowa – 14 100,00 zł -planowane zakończenie 15 grudnia 

23. „Przebudowa drogi gminnej nr 117356E w miejscowości Nowa Wola” – 439 000,00 zł -

zakończone 

24. „Przebudowa dróg wewnętrznych na terenie Gminy Rusiec tj. Krasowa i Dąbrowa Rusiecka” 

- 600 000,00 zł -zakończone 

25. „Budowa budynku gospodarczego w miejscowości Prądzew na dz. nr 559 obręb Prądzew” – 

8 950,00 zł  

26. „Budowa elektrycznej kablowej instalacji za licznikowej zasilającej budynek gospodarczy na 

dz. nr 153 obręb Korablew”  - 14 000,00 zł -zakończone 

27. „Budowa elektrycznej kablowej instalacji za licznikowej zasilającej budynek gospodarczy na 

dz. nr 559 obręb Prądzew” – 8 500,00 zł -zakończone 

28. „Modernizacja budynku Ośrodka Zdrowia” – 60 000,00 zł -zakończone 

29. „Termomodernizacja budynku Ośrodka Zdrowia przy ul. Mickiewicza w miejscowości 

Rusiec” -AUDYT i PFU – 8 610,00 zł 

30. „Termomodernizacja budynku Ośrodka Zdrowia w miejscowości Wola Wiązowa” -AUDYT i 

PFU– 8 610,00 zł 

31. Zagospodarowanie terenu na dz. 60/2 59/5, 62 w miejscowości Zalasy – 120 000,00 zł 

zakończone i przygotowany do dalszej inwestycji 

32. „Budowa masztu flagowego przed budynkiem Urzędu Gminy Rusiec” – 3 000,00 zł -

zakończone 

33. „Modernizacja parteru budynku Urzędu Gminy Rusiec„– 50 000,00 zł -planowane 

zakończenie 2024 

34. „Wymiana kostki brukowej przed budynkiem Urzędu Gminy Rusiec” – 85 000,00 zł 
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35. Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu Gminy Rusiec – 40 000,00 zł -zakończone 

36. „Budowa przedszkola z klubikiem wraz z infrastrukturą towarzyszącą w Ruścu” - 

10 208 908,74 zł 

37. „Adaptacja łazienek na potrzeby dzieci niepełnosprawnych” – 26 183,00 -zakończone 

38. „Adaptacja pomieszczenia na potrzeby Sali SI” – 8 883,60-zakończone 

39. „Adaptacja pomieszczenia na potrzeby Sali terapii ręki” – 7 676,00 - zakończone 

40. „Adaptacja pomieszczenia na salę logopedyczną” – 3 593,60-zakończone 

41. „Zakup sprzętu Biofeedback” – 12 550,00-zakończone 

42. Dokumentacja projektowa dla zadania pn.: „Budowa przyłączy wpustów kanalizacji 

deszczowej przy ul. Wieluńskiej w miejscowości Rusiec” (odwodnienie placu przy UG) – 

10 800,00 -zakończone- przy każdych większych deszczach woda dostawała się do urzędu 

43. „Zakup mini traktorka wraz z oprzyrządowaniem z przeznaczeniem do zbierania i zamiatania 

miejsc gromadzenia odpadów” – 95 300,00 zł -zakończone 

44. „Zakup samochodu dostawczego do zbierania i pozbywania się odpadów z terenu gminy” – 

43 500,00 zł-zakończone 

45. Zakup samochodu do zbierania i pozbywania się odpadów z terenu gminy – 53 800,00 -

planowane koniec grudnia 

46. Modernizacja i urządzenie parku w Ruścu – 80 000,00 -planowane zakończenie 15 grudnia 

47. Zakup kosiarki bijakowej – 39 360,00 -planowane zakończenie 15 grudnia 

48. „Odnawialne Źródła energii w Gminie Rusiec” – 4 197 120,37 zł – jesteśmy też po kontroli 

49. „Budowa wolnostojących lamp solarnych na potrzeby oświetlenia ulicznego w Gminie 

Rusiec” 61 szt. 398 300,00 zł -planowane zakończenie 15 grudnia 

50. „Wykonanie dokumentacji projektowej modernizacji instalacji wewnętrznej oraz wymiana 

źródła ciepła w Gminnym Ośrodku Kultury w Ruścu” – 21 000,00 zł -zakończone 

51. „Modernizacja pomieszczeń na poddaszu w budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Ruścu” – 

50 000,00 zł -planowane zakończenie czerwiec 2024 

52. Ogrodzenie terenu wokół zbiornika wodnego na terenie GOSiR w Ruścu – 45 000,00-

planowane zakończenie 15 grudnia 

53. Zagospodarowanie działki nr 686 obręb Rusiec -GOSiR – 45 000,00 zł-zakończone 

54. Utwardzenie placu manewrowego przed budynkiem OSP w Jastrzębicach – 20 000,00 

zakończone 

55. Dotacja celowa dla Powiatu Bełchatowskiego na zad.: „Rozbudowa drogi Powiatowej nr 

1929E na odcinku Rusiec- Jastrzębice – dok. projektowo – kosztorysowa (ZRID) – 

146 062,00 zł  

56. Dofinansowanie zakupu samochodu służbowego osobowego typu SUW w wersji 

oznakowanej dla Posterunku Policji w Ruścu – 75 000,00 zł- samochód jest już zakupiony  
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57. Dotacja celowa dla OSP Wola Wiązowa na zad pn.: „Termomodernizacja budynku OSP Wola 

Wiązowa” – dotacja z powiatu – 90 000,00 zł , dotacja z gminy – 60 000,00 zł 

58. Dotacja celowa dla OSP Aleksandrów – Dostawa wraz z montażem klimatyzacji w budynku 

OSP Aleksandrów – 20 000,00 

59. Dotacja celowa dla OSP Aleksandrów – Utwardzenie terenu przed budynkiem OSP 

Aleksandrów – 57 000,00 

60. Dotacja celowa dla OSP Wola Wiązowa - Utwardzenie placu manewrowego przed budynkiem 

OSP w Woli Wiązowej – 12 500,00 

61. Dotacja celowa dla OSP Wola Wiązowa - Utwardzenie terenu  przed budynkiem OSP w Woli 

Wiązowej – 35 000,00 

 

Wykaz inwestycji planowanych na rok 2024, które zostały ujęte na przyszły rok, choć to nie są 

wszystkie inwestycje, z tego względu że nie wiemy, jakie dofinansowanie dostaniemy z gminy 

Bełchatów. Ustalenia będą w styczniu- w lutym. 

1. Przebudowa drogi gminnej nr 117356E w miejscowości Nowa Wola – 1 051 251,15  

2. „Przebudowa drogi gminnej nr 101006E w miejscowości Korablew” – wykonanie dok. 

projektowej – 20 000,00 zł -został wykonany podział działek  - 17 000,00 zł-serdeczne 

podziękowania dla mieszkańców którzy zgodzili się na przekazanie za darmo na rzecz gminy 

części swoich działek na poszerzenie pasa drogowego 

3. Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Rusiec -ul. Mickiewicza w 

kierunku Jastrzębic– 500 000,00 zł – ok. 500 m 

4. Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w miejscowości Rusiec -ul. Mickiewicza w 

kierunku Jastrzębic– 1 030 000,00 zł  

5. Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Zalasy  - 90 401,00 zł- to co walczymy tyle 

czasu z przekopem pod torami 

6. Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania „Przebudowa drogi gminnej nr 101025E w 

miejscowości Żary” – 150 000,00 zł  

7. Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania „Przebudowa drogi gminnej nr 103008E w 

miejscowości Antonina” – 250 000,00 zł – od DK74 do świetlicy 

8. Wykonanie przyłącza energetycznego w miejscowości Zalasy”– 14 000,00 zł 

9. Wykonanie PFU dla zadania „Przebudowa wraz z rozbudową gminnej oczyszczalni ścieków w 

miejscowości Rusiec” – 110 700,00 zł  

10. Przebudowa drogi powiatowej nr 1924E w zakresie budowy chodnika wraz z kanalizacją 

deszczową o długości 830 m w miejscowości Dąbrowa Rusiecka – 453 300,00 

11. Budowa centrum rehabilitacji wraz z niezbędnym wyposażeniem oraz termomodernizacja 

istniejącego budynku gminnego na terenie Gminy Rusiec – 8 000 000,00 zł -rozpoczęcie dok. 

projektowej w 2023 r. koszt dokumentacji około 70 000,00 zł 
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12. Utworzenie 20 nowych miejsc opieki w Klubie Dziecięcym „Promyczek” w Ruścu przy ul. 

Wieluńskiej 33 A – 848 901,20 

13. Budowa toru treningowego PUMPTRACK wraz z infrastrukturą towarzyszącą – 600 000,00 zł 

-rozpoczęcie dok. projektowej w 2023 r. – ale jesteśmy po rozmowach z radnymi, że jeśli 

dostaniemy oczywiście dofinansowanie to będzie realizowane. 

Jest zaplanowane zrobienie projektu na budowę zbiornika na wodę w Woli Wiązowej. Takiej samej 

wielkości jak jest, aby zabezpieczyć mieszkańców przed brakiem wody w największe susze. 

W tym okresie przyjąłem ok. 90 mieszkańców, jak również najczęściej spotykaliśmy się przy 

inwestycjach drogowych i uzgadnialiśmy jeśli się dało. Dziękuję 

 

 

 

Punkt 12. Informacja Wójta Gminy Rusiec o wykonaniu zgłoszonych wniosków i interpelacji. 

 

Wójt GR Damian Szczytowski Wpłynął w dn. 14.06.2023 jeden wniosek – od pani sołtys z Woli 

Wiązowej, Pani Marty Budzisz. Był wniosek na założenie monitoringu w parku przy WDK i na 

boisku w Woli Wiązowej. Niestety na boisku nie da się zrobić. Kamera będzie zamontowana na 

budynku na WDK. Już jest zakupiona i czeka na realizację. Myślę, że do końca roku uda się 

zrealizować. 

Był wniosek na dodatkowe kosze przy Ośrodku Zdrowia oraz przy placu zabaw przy OSP w Woli 

Wiązowej. To jeszcze nie zostało zrealizowane przy Ośrodku Zdrowia, z tego względu że 

wiedzieliśmy że będzie inwestycja i będzie zdejmowana kostka, dlatego też kosze są zamówione, ale 

zamontowane będą po zakończeniu całej inwestycji na tej drodze powiatowej. Również w parku będą 

zamontowane dwie  budki przystankowe, takie jak w parku w Ruścu. To będzie wszystko w jednych 

pracach. 

 

 

Punkt 13. Informacja z wykonania Uchwał Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, poinformował, iż materiały były dostarczone 

wraz z projektami uchwał.  

 

Punkt 14. Składanie interpelacji i wniosków na piśmie.  

Wnioski i interpelacje stanowią załącznik do protokołu. 

 

Punkt 15. Wolne wnioski i zapytania.  

Radny RGR Wojciech Foręc ja mam zapytanie od mieszkańców, bo ostatnio w moim okręgu były 

wycinane drzewa wzdłuż rowów i teraz czy te gałęzie też gmina sprząta? 

Wójt GR Damian Szczytowski Jeśli chcą mieszkańcy zabrać, to nie ma problemu 

Radny RGR Wojciech Foręc ale są miejsca, gdzie nie ma właścicieli, to będzie zabierane? 

Wójt GR Damian Szczytowski są czyszczone rowy na całym terenie gminy. Była rozmowa, że jak 

będzie wszystko wycięte, to następnie tam gdzie mieszkańcy nie zabiorą to będzie sprzątnięte. 

Radny RGR Wojciech Foręc jeśli chodzi o wycinkę drzew i krzewów na tych rowach – na odcinku 

od pana Kulaka w stronę kościoła tam są takie zarośnięte przez jeżyny i to ciężko się wycina- czy 

może to nie dałoby się wyciąć koparką? 

Wójt GR Damian Szczytowski jak pogoda pozwoli. 

Radny RGR Wojciech Foręc Czyli jest to do zrobienia? 

Wójt GR Damian Szczytowski Radny wie, że cała ekipa układa kostkę przed OSP u was. Wszystko 

będzie zrealizowane, ale nie od razu. 
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Radny RGR Wojciech Foręc tak, wiem, bo teraz jest dobra pora zimowa, żeby te wszystkie rzeczy 

zrobić. Mam jeszcze takie pytanie od mieszkańców Annolesia i Aleksandrowa – chodzi o odbiór 

gabarytów-czy jest szansa żeby w przyszłym roku te gabaryty odebrać dwa razy? 

Wójt GR Damian Szczytowski będzie nowy przetarg ogłoszony w czerwcu prawdopodobnie, więc 

myślę że tak. Tylko, że to może spowodować większy koszt od mieszkańca, a zachęcam do 

zawożenia na PSZOK jest tam dyżur i można sobie zawieźć i jest to mniej kosztowo. 

Radny RGR Wojciech Foręc Czyli jest szansa, że na przyszły rok będzie odbiór gabarytów? 

Wójt GR Damian Szczytowski w maju na 100% będzie, a następne jak będzie nowa umowa, nowy 

przetarg, nowa pewnie stawka.  

Radny RGR Wojciech Foręc Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda odczytał pismo: 

- z Zarządu Powiatu w Bełchatowie,  

- z Urzędu Skarbowego w Bełchatowie dot. oświadczeń majątkowych, 

które stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 16. Sprawy różne.  

 

Sołtys sołectwa Rusiec II Justyna Miksa jako przewodnicząca Rady Rodziców przedszkola w Ruścu 

zaprosiła na kiermasz świąteczny, który odbędzie się w dn. 8 grudnia w GOK w godz. 14.00 – 18.00. 

Zbieramy fundusze na uatrakcyjnienie pobytu naszych dzieci w przedszkolu. Dziękuję 

Chciałam się zapytać o specjalistów w ośrodku zdrowia w Ruścu, ponieważ jak ostatnio zbierałam 

podatek to mieszkańcy mojego sołectwa byli zaniepokojeni tym, że nadal ten ośrodek nie spełnia ich 

oczekiwań i mieli być inni specjaliści niż tylko lekarze rodzinni. Wiem, że są już dłuższe dyżury 

lekarzy i że się to rozwija, ale nie wiem czy urząd gminy ma nadzór i co mam odpowiadać 

mieszkańcom? 

Wójt GR Damian Szczytowski szanowni państwo, tak naprawdę, my jako gmina wynajmujemy tylko 

budynek. Firma, która świadczy tam usługi jest firmą prywatną. Wiecie państwo jaki był problem, 

aby zachęcić lekarzy i firmy, aby tutaj do nas przyszli. Troszeczkę cierpliwości, myślę, że powolutku 

też i to będzie się zmieniało. Specjaliści będą dochodzić, tylko niestety wszyscy przeliczają to na 

złotówki. Musimy liczyć na to, że firma zachęci specjalistów i będą tutaj przyjmować. Ale my jako 

gmina nie mamy do tego nic. Pomagamy w modernizacji, czy też wyposażeniu, aby ułatwić obsługę 

naszych mieszkańców. 

Sołtys sołectwa Aleksandrów Łukasz Sikora chciałbym podziękować urzędowi gminy za pomoc w 

realizacji projektu odnośnie placu zabaw. 

Pytanie moje pierwsze, bo tutaj pan wójt mówi o budynku rehabilitacji – ja słyszałem swego czasu, 

może to były pogłoski – że coś tam w naszej szkole podstawowej w Dąbrówkach Kobylańskich się 

ruszy z tą rehabilitacją. Co z tym budynkiem? 

Pytanie drugie – chodzi mi o drogę od szkoły w kierunku drogi powiatowej, bo też pan wójt nie 

wspomniał o planach na inwestycje.  

Wójt GR Damian Szczytowski jeśli chodzi o drogę jesteśmy po podziałach, które były zrobione 

przez urząd gminy. Jesteśmy ustaleni na kwotę, którą musimy zabezpieczyć na odkupienie działki i 

poszerzenie pasa drogowego. Następnie musimy ten kawałek odrolnić, co trwa ok. 3 m-cy. 

Oczywiście projekt zrobimy, tylko musimy przejść i wykonać kolejne etapy dokumentacji. Musimy 

się jeszcze spotkać u notariusza i podpisać akt własności i wówczas możemy rozmawiać o 

projektach.  

A jeśli chodzi o budynek pod rehabilitację, oczywiście tak było mówione. Była też komisja, 

rozmowa z radnymi. Było powiedziane, że jak pozyskamy większe pieniądze to też będziemy starać 

się o postawienie nowego budynku, ponieważ koszt dostosowania tej szkoły, jest niewiele mniejszy 

od postawienia nowego i to też najbardziej zdecydowało o tym, aby postawić nowy, jak również aby 

to był budynek przy ośrodku zdrowia, bo takie są plany, że budynek rehabilitacji ma powstać z tyłu 

za budynkiem ośrodka zdrowia w Ruścu. Działka jest wystarczająco wielka, aby ten budynek tam był 

pobudowany. 
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Sołtys sołectwa Aleksandrów Łukasz Sikora a jakiś plan, pomysł na ten budynek szkoły?  

 

Wójt GR Damian Szczytowski tutaj potrzebna jest uchwała rady sołeckiej, co by chcieli. Bo my coś 

możemy narzucić, a państwo się nie zgodzą, więc najlepiej byłoby, abyście sami wyszli z inicjatywą 

i wówczas radni zdecydują, czy jesteśmy w stanie podołać kolejnej inwestycji, czy po prostu musi 

być użytkowane dalej tak jak jest, czyli na potrzeby harcerstwa, ponieważ plac pod tym kątem na 

pewno jest piękny. Ta decyzja należy do mieszkańców sołectwa. 

Sołtys sołectwa Aleksandrów Łukasz Sikora ja tutaj napisałem w interpelacjach różne rzeczy, 

odnośnie tego placu - ogrodzenia i modernizacji tego placu, niekoniecznie pod harcerzy, ale tak samo 

ze względu na plac zabaw, który tam już jest rozpoczęty i mamy nadzieję, że kontynuacja dalej i 

rozbudowa tego placu będzie możliwa. 

Wójt GR Damian Szczytowski również mam taką nadzieję. 

Radny RGR Wojciech Foręc Pan sołtys wywołał ten temat, ponieważ rozmawiałem z panem 

dyrektorem i myślę, że teraz są trudne warunki, ale taka prośba, aby na tej drodze ewentualnie 

większe dziury.. 

Wójt GR Damian Szczytowski Pan dyrektor miał ode mnie informacje i była też mowa, o tym że jak 

skończą kostkę, to będą te dziury załatane i poprawione pobocze na wysokości państwa 

Mateusiaków, czyli od szkoły w stronę kościoła, bo tam też jest bardzo rozjeżdżone. To będzie 

zrealizowane, ale widzi pan radny, jakie są warunki. 

Radny RGR Wojciech Foręc rozumiem 

Wójt GR Damian Szczytowski Staramy się jak możemy. 

 

 

Punkt 17. Zakończenie obrad LXXXI Sesji Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, podziękował Radzie Gminy Rusiec, Wójtowi 

Gminy, sołtysom i pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LXXXI Sesji Rady 

Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła:   

Monika Pawlak 
 

 

 

 


